
Aan de leden van de 
gemeenteraad van Venlo

Venlo, 1 april 2022

Geachte leden van de raad,

Afgelopen week heb ik een start gemaakt met de informatieronde in Venlo. Alle partijen 
waren bereid om aan deze verkennende gesprekken deel te nemen. 

Een van de zaken die mij opvielen is de raads-brede positieve grondhouding om in een 
goede samenwerking het beste voor de inwoners van de gemeente Venlo te gaan 
betekenen. 

Uitgaande van de thema’s die de komende jaren in Venlo gaan spelen, heb ik een eerste 
verkennend gesprek met alle partijen gevoerd. Het besef dat een goed bestuur alleen tot 
stand kan komen op basis van oprechte dialoog wordt breed gedeeld. Ook inhoudelijk zijn er 
voldoende aanknopingspunten. 

Om in een volgende ronde de verdiepingsslag te kunnen maken zou ik het aantal partijen 
voor die gesprekken willen inperken. Daarbij kies ik ervoor om te selecteren op de volgende 
criteria: 
• Inhoudelijke aansluiting
• Politiek-bestuurlijke ervaring

Dat betekent concreet dat op basis van de uitkomst van de eerste verkennende ronde de 
tweede ronde gesprekken gaat plaatsvinden met EENLokaal, CDA, PvdA, VVD, GroenLinks, 
VSP en D66. 

Eerder vandaag heb ik de PVV, Forum voor Democratie, DENK en de fractie Oruc hiervan 
op de hoogte gesteld, waarbij ik mijn hartelijke dank heb uitgesproken voor hun 
constructieve bijdrage. 

De tweede ronde gesprekken gaat volgende week plaatsvinden. Op vrijdagmiddag 8 april 
hoop ik mijn informatieronde te kunnen afronden met het aanbieden van mijn advies aan 
Frans Schatorjé van EENLokaal.

Met vriendelijke groeten,

Ted van de Loo 
mobiel 06 5239 2849


